

## **REUNIÓ REGIONAL RPCT 12-04-2018**

El passat dijous 12 d'abril de 2018, **USPAC**, juntament amb la resta de sindicats, ens vam reunir amb el Cap de la Regió Policial del Camp de Tarragona (RPCT) i amb el representant de l'Administració de la Regió. Aquests són els punts tractats:

### **GENERALS**

**-Retard en els fulls d'hores:** Ens diuen que els seguien mancant els criteris de la Secretaria General de Recursos Humans per a poder fer els fulls d'hores. El Cap d'Administració informa que des del 13/04/2018, les Oficines de Suport han enviat la informació que tenen i es solucionarà en breu.

**-Arms a totes les àrees de custòdia dels Jutjats:** Manifesta el Comissari que aquests arms els hauria de posar el Departament de Justícia, USPAC l'informa que en altres regions policials ha estat Mossos qui davant la negativa del Departament de Justícia els ha instal·lat dels que sobren en les Comissaries. USPAC proposa fer el mateix al Camp de Tarragona, si Justícia no respon. *Ens diuen que ho estudiaran.*

### **ABP TARRAGONA**

**-Mancances i seguretat OAC Mallafré:** que ja han parlat amb el Sr. Martí GALLARDO (arquitecte de la casa) i que hi ha un projecte de condicionament de l'OAC Mallafré. No saben si es podrà dur a terme a finals de 2018 o al 2019. Ens diuen que la problemàtica principal és que l'empresa de manteniment no compleix.

**-Pla de Seguretat /Dispositiu Jocs del Mediterrani:** De moment no tenen números d'efectius necessaris però, en principi el Comissari ens informa, que no té perquè afectar als horaris ni a canvis en els quadrants de USC ni ARRO. I que es cobrirà amb efectius del servei ordinari i algunes hores estructurals i extres.

**-Problemàtica amb les guàrdies presencials a U.I:** El Comissari manifesta que es va establir que si els agents d'UI han de sortir a fer cap gestió al carrer, el Cap de Torn ha de facilitar un binomi o una patrulla que faci acompanyament de l'agent d'UI.

### **CAMBRILS**

**-Suspensió Acte de les Esquadres i transparència** al respecte (a nivell regional): Està en mans del SGRIP. No ens pot dir res en quant a data de celebració i quantitat de medalles/felicidades concedides.

En quant a fer públic el motiu i els felicitats el Comissari en pren nota, tot i que informa que cada ABP en té el control i els Caps ho saben, tot i que reconeix que mai es fa públic. Li remarcuem que els agents veurien positivament la publicitat a nivell intern perquè donaria fe d'una transparència no hi ha.

**-Dispositius Top Manta i Satuca (Cambrils/Salou):** El Comissari informa que es treballarà perquè els companys no estiguin desprotegits. En quant al SATUCA hi haurà BRIMO i s'ha de mirar que vetllin també per la seguretat dels companys/es d'USC que realitzen les rondes a peu per Carles Buïgas, sobretot en torn de nit. Ens diu el mateix

en quant al Top Manta. USPAC li reitera al Comissari que ens preocupa i molt la seguretat dels companys/es en aquest punt i que tampoc volem Mossos fent d'estàtua i patint insults i faltes de respecte per part dels maners sense poder actuar, tampoc entenem que si es comet un il·lícit penal no s'actui, però se'ns obliqui a fer presència.

***Des d'USPAC recordem als agents de Salou i Cambrils que si aquest estiu, un cop més, es pateixen situacions com les de l'any anterior en aquests dos dispositius, no dubteu en comunicar-ho de forma urgent i prendrem les mesures que considerem.***

**-Climatització no correcta zona U.I Cambrils:** Informa el Cap d'Administració que es van canviar uns aparells de climatització i durant uns dies no van funcionar, però en principi el problema ha estat resolt.

## VALLS

**-Problemàtica Trasllats Menors (MENA):** Vam registrar escrit a DGP al respecte a nivell de tot el territori. El Comissari informa que els trasllats venen per ordre del fiscal i per escrit i per tant s'han de fer. Es va parlar amb la DGAIA i es mira de buscar una solució, però hi ha un protocol signat entre Departaments. El Comissari informa que si un Cap de Torn valora i creu que no pot prescindir de cap patrulla perquè està sota mínims, es pot parlar perquè el trasllat es faci en un altre torn.

**-Visibilitat accés comissaria Valls:** Informa el Cap d'Administració que hi ha diversitat de criteris entre comandaments i agents, els caps no volen treure la làmina perquè per càmeres consideren que hi ha prou visibilitat de qui vol accedir a Comissaria i en canvi si la treuen consideren que es perdria seguretat.

## VENDELL

**-Imputacions Vendrell:** Sobre aquest punt hi ha decretat secret de sumari, per tant informarem personalment als nostres afiliats afectats.

**-Excés lluminositat als despatxos U.I:** Informa el Cap d'Administració que ho han estat mirant i que estan pendents de pressupost, que ja han fet estudis. Davant la nostra insistència ens manifesta que fem una proposta als agents i si així ho demanen es modificaran les llums.

**-Fongs als sostres dels locutoris d'OAC i Cap de Torn. I gats al pàrquing exterior** de comissaria: Informa el Cap d'Administració que el dia 11/04/2018 l'empresa de manteniment COMSA va començar a tapar els forats que hi havia al sostre. IBERTRACK diu que la solució és tapar-ho i pintar-ho. Després de manifestar la nostra opinió, sense ser "experts", ens donen la raó i posaran fil a l'agulla.

En quant al tema dels gats ens diu que no hi ha cap solució. Que el dia 24/11/2017 es va enviar des d'Administració de la Regió, la problemàtica que hi havia, a l'Ajuntament però no han tornat resposta. Insistim que el problema és greu.

**REUS**

**-Porta del pàrquing espatllada:** És una problema reiterat. Diu el Cap d'Administració, que l'empresa de manteniment els va dir que era un tema fàcil de solucionar. La realitat és que ara s'han adonat que cal canviar una peça i aquesta no arriba, però la tenen demanada.

**-Planificació de romanent als agents** (especialment a proximitat) en setmanes de festa dels mesos d'estiu: Sol·licitem que tornin a valorar aquest romanent planificat, tenint en compte que és una època on ja de per si és complicat conciliar familiarment:

Cap d'O.S Regional informa que ha fet consulta a O.S Reus i, que donades les vacances i reduccions i altres, els ha sorgit un seguit de "necessitats operatives". Que han intentat fer-ho de la manera "menys lesiva" pels agents. Així mateix, ens diuen que aquells agents que estiguin afectats per aquest tema, poden adreçar-se a la O.S de Reus i exposar les seves queixes/problemàtiques i, miraran de resoldre-ho.

**FALSET**

**-Màquina de cafè espatllada amb freqüència:** Ens diu el Cap d'Administració que NO els consta, manifestem que a partir d'ara farem N.I quan hi hagi incidències.

**SALOU**

**-Pla d'Estiu:** Ens informa el Comissari que rebrem dos agents més que l'any passat pel pla d'estiu i es distribuïran de la següent manera, 16 agents a Salou, 7 agents a Cambrils, 5 agents a Tarragona i 2 al Vendrell. En principi hi haurà bossa d'hores igual que l'any anterior amb els lots. Tema Top Manta i Satuca tractat al punt de Cambrils.

**MONTBLANC**

**-Visió ART i Denegació PAP'S/Vacances:** El Comissari informa que ha parlat amb el Cap de l'ART i no li consta cap queixa al respecte, fins i tot diu que els agents ja ho volen perquè així hi ha sectors que poden fer festa. Si hi ha algun problema puntual concret al respecte contacteu amb nosaltres i mirarem de solucionar-ho on toqui.

**Recordem que la pròxima reunió serà el 13 juliol de 2018, qualsevol dubte, incident o queixa traslladeu-la al delegat de forma immediata.**

Catalunya, 17 d'abril de 2018

